

Title (en)

EXTENDABLE TRUNK LOCKING MECHANISM.

Title (de)

VERLÄNGERBARE VORRICHTUNG ZUM ARRETIEREN EINES KOFFERRAUMDECKELS.

Title (fr)

MECANISME DE VERROUILLAGE EXTENSIBLE POUR COFFRE DE VOITURE.

Publication

**EP 0182894 A1 19860604 (EN)**

Application

**EP 85903112 A 19850604**

Priority

US 61972184 A 19840611

Abstract (en)

[origin: WO8600109A1] A trunk extension locking mechanism (18) which can be adjusted to any desired length to maintain a trunk (17) of an automobile in a rigid open position. The mechanism includes utilizing one of the plurality of trunk lock attachment means (26, 124, 146, 148) and one of a plurality of trunk strike attachment means (22, 166, 176, 178) both of which are attached to the extension (18) to be pivotably and rotatably movable. With a plurality of attachment means the device is usable on most every type of trunk lock and strike mechanism.

Abstract (fr)

Le mécanisme de verrouillage extensible (18) pour coffre de voiture peut-être ajusté à n'importe quelle longueur désirée pour maintenir le coffre (17) d'une automobile dans une position ouverte rigide. Le mécanisme comprend l'utilisation d'un moyen parmi une pluralité de moyens de fixation aux serrures de coffre (26, 124, 146, 148) et d'un moyen parmi une pluralité de moyens de fixation aux gâches de serrure du coffre (22, 166, 176, 178); ces deux éléments sont fixés à la partie extensible (18) de façon à pouvoir pivoter et tourner. Grâce à cette pluralité de moyens de fixation, ce dispositif peut être utilisé sur la plupart des types de mécanismes de serrure et de gâche de coffre.

IPC 1-7

**E05C 17/30**

IPC 8 full level

**E05C 17/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05C 17/042** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600109A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8600109 A1 19860103**; EP 0182894 A1 19860604

DOCDB simple family (application)

**US 8501025 W 19850604**; EP 85903112 A 19850604